
Styrelsemöte ÖDET Programförening 2024-05-24

Styrelsemöte ÖDET Programförening
2024-05-24

1 Närvaro

1.1 Närvarande

Petter Bratland, Filip Göransson, Soren Smink, Kalle Andersson, Axel Ahlman, Felix Gustafsson, William Balte,
Ludvig Sanell, Eric Stenberg, Alexander Bosic, Ruben Croall

1.2 Anmäld frånvaro

Edward Jensen, Lucas Brunnegård

1.3 Frånvaro

1.4 Adjungeringar
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2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:15

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.4 Val av justeringsperson:

William Balte

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna: Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

Hitract besök i Halmstad: William, Eric och Sture gick, återkommer under sektion 2.9.
Reklam för hemsiderebranding: Vi är inte intresserade.

2.7 Uppföljning: skrivelser

Framtiden AB ville träffa elektrostudenter - William fick inget svar sist så Filip skulle försöka, status?: De ska
stå i korridoren på D4 någon gång i höst.
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2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 9 667.62 Kr
Phestkonto: 4 303.34 Kr
Placeringskonto: 12 138.65 Kr
Mekis-konto: 1 836.36 kr
Swedbank bytte oss från föreningspaket bas till företagspaket - Petter skulle ta reda på vad somhänt: Återkom-
mer på discord efter omtentaveckan.

2.8.2 Phestorgan

Sjödet bal på Svarta Örnshuset - Lyckad?: Det gick bra. Fler biljetter sålda än föregående år.
ÖDET-fredag Rattfyllegasque på smålles: På is fram till hösten.

2.8.3 Mekis

Sorens dokumentation inkl. elschema. Påbörjat blockschema som ligger i Discord Återkommer.
Planen för nästkommande 2 veckor:

• Lådan skall börjas skäras ut.
• Förslag på delningsfilter och högtalare skall tas fram.
• Förslag på midbas skall tas fram.

Styrelsen godkänner planen: Ja
2.8.4 IOM

"ÖDET-wiki" på hemsidan - Kalle är ansvarig, status?: Ingen uppdatering.
Sture ordnade en intressekoll för ett större ÖDET-LAN: Återkommer till hösten.
Kalle ordnar marknadsföringsplanscher för nya märken. Bilder på märken behövdes sist. Status?: Har fått alla
bilder men fixar fram tills nästa termin.
Swishen ska ha fasta priser genomQR-kod ochmeddelanden förmärken för att kunna dela upp för att förenkla
för ekonomi. - Har detta gjorts?: Två versioner har tagits fram, A4 och små lappar. De skall skrivas ut.
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2.8.5 KON

Phoniro event - William skickar ett nytt mail efter påsk. Status?: Inget svar, återkommer till hösten.
Näringslivsföreläsningar i samarbete med kommunen - status?: Har fått respons men väntar till hösten.
Getinge är intresserade av att vi kommer på företagsbesök. Prel slutet av mars. Lucas skulle skicka ett mail
från odet@student.hh.se. Status?: Skickat, ingen respons ännu.
William har kontaktat Saab i Halmstad - Status?: Sorens kontakt har inte lyckats få sin chef att godkänna något
ännu.
Sveriges Ingenjörer föreläsning HT 2024 - 5e september i samarbete med övriga ingenjörsutbildningars pro-
gramföreningar. Biljetterna skall vara medlemskapslåsta. Status?: Lucas har kontaktat kåren för salsbokning.
Programrådsenkät - Ruben och Kalle skulle ta tag - status?: Den ligger uppe på instagram.
Grillkväll HjärterHex 30/5 - William har planerat med deras styrelse. Status?: Folk får ta med sig mat, mekis
skall tas med och kommer att flyttas till skolan vid regn.

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Theos borttappade nycklar - Skall vi byta ut låset eller endast kopiera nyckel? Har Axel fått koll? Alexander
skulle leta i SAOS-skåpet efter gamla skåplistor. D2 är färdigt. Status på D4?: Axel fixar D4 under sommaren.
Alexander skall fortsätta leta efter skåplistorna.
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2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor - I ett ODS-ark i #ekonomi på discord står hur mycket varje individ är skyldig föreningen - Har
alla betalat?: Återkommer.
Sånghäfte skall säljas på Hitract och första utkastet är klart. Vinst går till event eller Mekis. Har vi kollat med
Passionerat om eventuell sponsring? Övriga uppdateringar?: Skall sammanställas efter omtentaveckan.
Omdesign mekatronikmärke, Sture skall få filerna från designaren och kontakta bolag. - status?: Skall beställas
vid ett senare tillfälle.
Pluggstuga - Färdigt för detta läsåret, planer för nästakommande?: Vi vill lägga upp fler tillfällen inför nästa ter-
min.
Styrelsemärke: Anlänt. Kalle säljer dem.
Protondrive - Alexander skulle komprimera arkivet, både med och utan ADA-videon, för att se vad vi hamnar
på. Om detta också blev för stort skulle han leta upp andra lämpliga alternativ. Status?: Fixar under omten-
taveckan.
Gamla ÖDET-grejer på smålles. Soren har haft kontakt med tidigare styrelser, och allt som tillhörde pro-
gramspecifika föreningar innan 2018 är lagligt sett vårt. Alexander skulle ta detta med Smålles ordförande -
Status?: Alexander pratar med ordförande för Smålands Nation.
Pluggmaterialsprojektet - status?: 8 kurser finns. Skall komma fler.
Filip gick på studentlivslunch 13e maj - något att informera styrelsen om?: Inget nämnvärt.
2.9.1 Workshops:

2.10 Nästa möte: Efter sommaren.

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas: 12:53
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3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24
dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och
läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson William Balte och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet:
12:55:13 2024-05-24
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